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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:635 Den svenska läkemedelsindustrins betydelse och den svenska 
linjen

Sedan en längre tid pågår ett stort lagstiftningsarbete inom EU för att 
modernisera den europeiska läkemedelslagstiftningen. För Sveriges del är detta 
en process av särskild betydelse då vi har en stark och på flera områden ledande 
läkemedelsindustri. Möjligheten för våra svenska företag att fortsätta ligga i 
framkant vad gäller forskning, utveckling och kliniska prövningar är på flera 
sätt ett nationellt intresse då det i förlängningen påverkar tiotusentals 
arbetstillfällen. Ytterst är det också vår egen läkemedelsindustri som säkrar att 
svenska patienter får tillgång till de senaste medicinerna och behandlingarna.

Mot bakgrund av läkemedelsindustrins betydelse för Sverige som land är det 
centralt att vi från den centrala politiska nivån sänder tydliga och entydiga 
budskap till Bryssel och övriga medlemsländer. Det får inte råda någon tvekan 
om var vi står och vilka perspektiv vi värnar. Det är ett område där vi kan och 
bör lägga den politiska prestigen åt sidan för att kroka arm och hjälpas åt.

För att ytterligare tydliggöra den svenska enigheten i frågorna skulle 
Socialdemokraterna vilja att regeringen samlade riksdagens samtliga partier till 
ett gemensamt, skriftligt ställningstagande kring läkemedelsindustrins betydelse 
och vår nationella linje i de europeiska lagstiftningsförhandlingarna.

Med anledning av ovanstående är min fråga till statsrådet Acko Ankarberg 
Johansson:

 

Är statsrådet villig att i närtid ta initiativ till ett sådant gemensamt 
ställningstagande och dokument? 

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-19
Besvaras senast
2024-04-09
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


